



# 二零一四年香港城市橋牌錦標賽 Hong Kong Inter-city Bridge Championships 2014



## Play-off Formats 決賽圈型式

WBF Carry Over formula will apply for teams who have met in the qualifying round. The maximum carry over is 4 IMPs for each segment of 16.

決賽圈將採用世界橋聯方式帶分。最高帶分為每16副牌4國際序分。

### Inter-city Open Team Quarter-finals

The 1<sup>st</sup>-placed teams from each section will pick the opponents from amongst the 2<sup>nd</sup>- or 3<sup>rd</sup>-placed teams in any section, starting with the team with the highest average VP. Seating right will be drawn.

### 城市公開組半準決賽

每組的首名將可選摘第二或第三名為對手，由最高平均分的隊伍開始，如此類推。每隊作主/客隊各一次、由抽籤決定先後次序。

The quarter-finals will be in 2 halves of 16 boards each. Screen will be used.

半準決賽將比賽三十二副牌、分兩節進行。半準決賽將使用遮幕。

### Inter-city Open Team Semi-finals

The match up for the semi-finals will be determined by a draw right after the end of the quarter-finals. Seating right for the 1<sup>st</sup> 2 segments will be drawn, with a blind 3<sup>rd</sup> segment.

### 城市公開組準決賽

準決賽之對手在半準決賽結束後抽籤決定。每隊作主/客隊各一次，由抽籤決定先後次序。最後一節并無主客之分。

The semi-finals will be in 3 segments of 16 boards each. Screen will be used.

準決賽將比賽四十八副牌、分三節進行。準決賽將使用遮幕。

### Inter-city Open Team Final

The teams will alternate seating right for the 1<sup>st</sup> two segments by a draw. The 3<sup>rd</sup> segment will be a "blind" line-up.

### 城市公開組決賽

每隊作主/客隊各一次，由抽籤決定先後次序。最後一節并無主客之分。

The final will be in 3 segments of 16 boards each. Screens will be used.

決賽將比賽四十八副牌、分三節進行。決賽將使用遮幕。



# 二零一四年香港城市橋牌錦標賽 Hong Kong Inter-city Bridge Championships 2014



## DBS Bank Ladies Team Final

The teams will alternate seating right for the 1<sup>st</sup> two segments by a draw. The 3<sup>rd</sup> segment will be a “blind” line-up.

The final will be in 3 segments of 16 boards each. Screens will be used.

## President’s Cup Youth Team Semi-finals

The 1<sup>st</sup>-placed team will pick the opponent from the 2<sup>nd</sup>-placed finisher. Seating right will be drawn.

The semi-finals will be in 2 segments of 16 boards each. Screen will be used.

## President’s Cup Youth Team Final

Teams will alternate seating rights, which will be drawn at the end of the semi-finals.

The final will be in 3 segments of 16 boards each. Screens will be used.

## 星展銀行女子組決賽

每隊作主/客隊各一次，由抽籤決定先後次序。最後一節並無主客之分。

決賽將比賽四十八副牌、分三節進行。決賽將使用遮幕。

## 會長杯青年組準決賽

首名將可選摘第二名為對手。每隊作主/客隊各一次、由抽籤決定先後次序。

準決賽將比賽三十二副牌、分兩節進行。準決賽將使用遮幕。

## 會長杯青年組決賽

每隊作主/客隊各一次，由抽籤決定先後次序。

決賽將比賽四十八副牌、分三節進行。決賽將使用遮幕。